
Årsberetning Karby Borgerforening 27/11-23 

Det er tid til et tilbageblik på årets gang i Karby Borgerforening. Et år med mange 

aktiviteter og nok at rive i. 

I mit tilbageblik vil jeg starte efter generalforsamlingen sidste år og kigge frem til 

dagen i går. 

December sidste år bød både på noget nyt, men også på et farvel til en gammel 

tradition. 

Det nye var Nissestien. Ikke som sådan et arrangement under borgerforeningen. 

Men Borgerforeningen er dog ”hovedsponsor” og dækker udgifter samt sponsere 

præmien. Samtidig er det jo min familie der laver det, så det er næsten en 

borgerforeningsting   

Nissestien blev taget rigtig godt i mod. Og der var over 80 svar. Og langt de fleste 

svar havde flere navne på. Så det var meget positivt. Nissestien er klar igen og vi 

venter spændt på at sedlerne begynder at komme i vores postkasse. Vores børn 

tjekker gladeligt postkassen dagligt. 

Juletræsfesten d. 27/12 - blev afholdt for sidste gang. Der kom meget få, ca 3 andre 

familier end os selv. Derfor har vi besluttet ikke at afholde det mere. Det er 

ærgerligt, men også en udvikling der har været på vej i flere år. 

December bød traditionen tro også på julebanko, den sidste søndag før jul. En 

hyggelig aften som var fint besøgt. 

 

Hvis vi bevæger os ind i 2023, så blev revyen igen i år afholdt med stor succes. Med 

fuldt hus både fredag og Lørdag aften. Lørdag eftermiddag var også markant bedre 

besøgt end sidste år. Så det var rigtig dejligt. Sidste år nævnte jeg i min beretning at 

vi håbede fortsat at have 3 forestillinger, og det har vi også de næste år. 

Revyen i år var lidt anderledes. Der var 2 helt nye på scenen. Casper og Mia. Det har 

givet blod på tanden og de ser ud til at fortsætte. Som en lille teaser, så regner vi 

med endnu en ny i år. Hvem det er, lader vi stå lidt endnu. 

 



Byfesten var igen i år 3 dage. Startende med banko i teltet, igen fint besøgt, dog ikke 

helt på højde med tiderne før coronaen, men det går fremad. Vi havde igen rigtig 

mange flotte skænkede gevinster.  

Fredag aften, slog vi igen rekord. Både med gæster og med omsætning. I år havde vi 

også noget helt nyt. Nemlig en vielse midt på traktortrækbanen. I bund og grund tror 

jeg at det netop er det, byfesten 2023 vil blive husket for i fremtiden. Det var en 

kæmpe oplevelse og så vidt jeg ved, så er Frank og Jeanette stadig gift   

Lørdag var dagsprogrammet udfordret af vejret. Det meste blev flyttet ind i teltet og 

vi håber at vejret er bedre næste år. Ellers finder vi en løsning igen en gang. 

Til festen lørdag aften, havde vi solgt flere billetter end de senere år. Om det skyldes 

underholdningen fra Sussi og drengene lader vi stå hen i det uvisse. Det var dog en 

rigtig god aften. 

Stor ros skal lyde til alle de frivillige, det er fantastisk at så mange tropper op og giver 

en hånd. 

 

I forbindelse med sidste års generalforsamling var nogle punkter blandt deltagerne. 

Dem vil jeg lige følge op på nogle af. 

Der var et ønske om julebelysning i lygtepælene. Det er vi ved at kigge på. Det er 

aftalt med Hvidbjerg beboerforening at vi låner en af deres så KSM kan måle den og 

komme med et forslag så de matcher i størrelse. Vi håber at kunne få dem til en 

anden pris ved at købe dem lokalt men samtidig er der også noget godt i at de er 

produceret i Karby. Der bliver søgt fonde, dog blev jeg anbefalet at vente med at 

søge ved LDR, da de havde mange ansøgninger denne gang. 

Derudover har vi bestemt at de penge der kommer ind ved medlemskaber går 

direkte i puljen til julebelysning. Dette kommer vi til at reklamere for til de 

kommende arrangementer. 

Hjertestartere står Søren stadig for. De står i hans navn, og det bliver de ved med 

indtil videre. 

Da Vinci holdet har været på arbejde. Den er blevet malet og kan forhåbentlig holde 

længe igen. 



Der var også snak om vedligeholdelse af de grønne områder i byen. Det har jeg 

simpelthen ikke været skarp nok på. Men det vil vi i bestyrelsen have som 

fokuspunkt og jeg tænker at der bliver en i bestyrelsen fra får det som 

ansvarsområde. 

Vi øver os også i at huske at sende vores arrangementer til Conny, som altid er hurtig 

til at få det delt for os. Tak for det. 

Det samme gælder kirkebladet, hvor Ellen er god til at sende en reminder. også tak 

for det. 

 

Inden jeg nævner de kommende arrangementer, vil jeg lige sige et par ord om 

arrangementet i går, nemlig juletræstænding. 

Da vi besluttede endeligt at stoppe med at holde juletræsfest, ville vi gerne finde et 

alternativ. Vi besluttede at spørge menighedsrådet og kulturhuset om de ville være 

med. Og de sprang på med det samme. En eftermiddag med en masse hygge, højt 

humør og 110 personer samlet i og omkring kirken. Helt sikkert et arrangement og et 

samarbejde vi vil prøve af igen. 

 

Til sidst vil jeg nævne de kommende arrangementer. 

Søndag d. 17/12 jule banko i Karby kuber 

2+3/2 Revy 

4-6/7 Byfest 

 

Tak for ordet.  

 


